
SPF Seniorerna Lidköping 
 
Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen 
 
Dag: Torsdagen den 6 april 2017 
Tid: Kl 09.00-11.30 
Plats: Wennerbergsgården, Lidköping 
 
Närvarande:  
Karl-Evert Andersson, ordf 
Kerstin Anderson, vice ordf 
Lennart Isaksson 
Ragnhild Bergman 
Svante Johnsson 
Lisbeth Nyström 
 
 
1. Mötets öppnande   
Ordföranden öppnar styrelsesammanträdet. 
 
2. Godkännande av föredragningslistan 
Dagordningen för mötet godkänns.  
Anmälan om övriga ärenden är möte med hyresvärden samt kursinbjudan till 
nyvalda medlemmar. 
 
3. Genomgång av handlingar inför Månadsmöte och +80-möte 
 
+80 -inbjudan, 1 juni, kl 15.00 och 18.30 
Det kommer att skickas ut inbjudan till medlemmar som fyllt 80 år. Detta möte 
blir vid två tillfällen torsdagen den 1 juni på Närebo och vi räknar med att kunna 
bjuda på jordgubbstårta och någon form av underhållning. 
Till detta event krävs anmälan om deltagande. 
 
Månadsmöte, 31 maj 
Månadsmötet i maj planeras till onsdagen den 31 maj, också det på Närebo. Då 
detta är sista mötet inför sommaren planerar styrelsen för gemensam måltid, t 
ex sommarbuffé för ca 150-160 kr per person samt någon form av 
underhållning. Även till detta event krävs anmälan om deltagande. 
Karl-Evert förhandlar med Närebo om mat, priser m m. 
Karl-Evert och Lisbeth undersöker olika uppslag till underhållning. 
 
Månadsmöten under hösten 2017 
Förslag på månadsmöten under hösten – andra torsdagen i månaden – är 14 
sep, 12 okt, 9 nov och 7 dec. Tiden är kl 15.00-17.00 och Villarestaurangen är 
inbokad för dessa dagar. 
 
Styrelsen beslutar att restaurangen i fortsättningen står för inköp till fikat. 
 
Karl-Evert undersöker möjlighet för Luciafirande med Lidköpings Lucia den 13 
dec. 



 
 
Förslag på program för månadsmöten under hösten:  
- September planeras för Thomas Tegnér, marknadschef på Vara konserthus. 
Tema för mötet skulle då vara resor och tankar kring resor, vilka önskemål som 
finns och hur kan det läggas upp. 
- Oktober planeras för information om Villa Lidköping BK med Sparris – Jonas 
Johansson. 
Tema – Inför Villa Lidköping BK:s bandysäsong 
- November finns idéer om Jonas Sundström som föredragshållare. Karl-Evert 
stämmer av med Jonas. 
Tema – Nytt kommunalråd och kommunstyrelseordförande i Lidköping 
- December planeras för ett julinspirerat program med julsånger. 

 
Förslag på föreläsare till nästa år: 
- Linnea Bengtsson – Näringslivssamarbete Lidköping/Skaraborg och 
Rockford/Midwest 
- Lennart Bäckström – USA med Donald Trump 
- Maria Persson Löfgren – utvecklingen i Ryssland  
- Carina Bergfeldt – SVTs reporter i USA 
 
- Wennerbergsgården 
I onsdags träffade Karl-Evert och Lennart hyresvärden Göran Gustavsson och 
diskuterade bl a källarlokalen. Två mattor, sanering, ommålning etc har kostat 
klubben ca 60.000 kr. Samtliga fakturor ska skickas till Göran som i sin tur 
kontaktar försäkringsbolaget. 
 
Staketet har körts sönder men ett nytt staket är inte aktuellt, utan det som gäller 
är lagning av det nuvarande.  
 
Hyran för Wennerbergsgården är indexreglerad och Göran återkommer om 
hyreskostnaden.  
 
Enligt hyresavtalet sköter SPF gräsmattorna men hyresvärden håller med 
gräsklippare. Tidigare år har SISU genom arbetsmarknadsprojekt kunnat anvisa 
personer som hjälpt till med gräsklippning och denna möjlighet finns kvar under 
säsongen 2017. 
 
Till nästa år planeras för inköp av robotgräsklippare och till dess ska 
hyresvärden göra i ordning gräsmattan så att gräsklipparen kan fungera. 
 
- Boule 
Boulen har lagt ner sin Ekonomiska förening. Möte om upplösning av 
föreningen sker den 18 april och Alliansen tar över. Detta har godkänts av 
SPF:s tidigare styrelse. Karl-Evert kommer att delta i mötet. 
 
Utebanorna för boulen görs nu i ordning vid Tennishallen och invigning kommer 
att ske under maj månad. 
 
 



- Mattcurling 
De tre mattorna finns nu på plats och får fram till i augusti förvaras utan kostnad 
i Näringslivsfastigheters förråd. 
Samtliga mattor har rullats ut och testats och allt fungerade mycket bra. 
 
Varje tisdag mellan kl 09.00-12.00 och mellan kl 13.00-15.30 kommer spel att 
kunna ske. 
 
Tisdagar under april månad sker ”mjukstart” av mattcurling särskilda 
inbjudningar kommer att skickas ut för att få igång verksamheten. 
PRO, SPF och andra pensionärsorganisationer kommer att bjudas in och Karl-
Evert undersöker möjligheterna att få någon/några som vill ta extra ansvar för 
verksamheten. 
 
Starten för mattcurling kommer att ske under hösten och då marknadsföras 
stort både via hemsida och annonser. 
 
Det kommer att köpas in dels tre plastlådor för att lägga stenarna i och dels två 
bänkar för deltagare som väntar på sin tur att spela. 
 

 
6. Rapporter 
 
Trygghetsringning 
Svårt få någon av de aktiva ta på sig särskilt ansvar, istället sker ett gemensamt 
ansvarstagande mellan de medlemmar som håller igång trygghetsringningen. 
Trygghetsringning finns även inom kommunen, så behovet är inte lika stort 
numera som när SPF:s trygghetsringning startade. De aktiva ser gärna att nya 
medlemmar engagerar sig. Denna fråga lyfts upp på kommande månadsmöten 
eller via annonsering. 
 
Svante 
Vill få in referat från olika aktiviteter och träffar för att sedan kunna lägga ut på 
hemsidan. Alla som ansvarar för någon av SPF:s aktiviteter måste skicka in 
några korta rader om vad som sker inom resp aktivitet. 
 
Planering pågår inför sommarbridge och Svante planerar ha ytterligare ett bord 
stående i biblioteket, vilket ger nio bord sammanlagt. 
 
Det finns en mötesförsäkring som täcker eventuella skador etc som kan inträffa 
vid deltagande i en SPF-aktivitet. 
 
Behörighet för att skriva på hemsidan diskuteras. I det nya systemet som är 
nationellt och som SPF Lidköping är ansluten till har endast Svante behörighet 
att lägga ut information på hemsidan. Allt informationsmaterial ska därför 
skickas till Svante via mail och därefter läggs det sedan ut på hemsidan. 
 
En diskussion förs om att en ytterligare behörighet kan behövas och det är då 
ordföranden som lämnar ut den behörigheten. 
 



Kerstin 
Café 15 har sista möte idag torsdag. Under hösten blir det ytterligare 10 gånger 
med start den 21 september. Planering för höstens program pågår och det finns 
många engagerade medlemmar som erbjuder sig att gärna komma och prata. 
 
Lennart - ekonomi 
Intäkter på 90.000 kr i medlemsavgifter per februari har kommit in på kontot från 
förbundet. De medlemsavgifter som betalats in under mars saknas och även 
nya medlemmar som ännu inte fått inbetalningskort. 
I det stora hela är ekonomin är god. 
 
Ragnhild - resor 
Fyra platser finns kvar till resan till Huskvarna m fl orter. 
Till Telemark finns 12 platser kvar. Om det blir platser över efter att våra 
medlemmar anmält sig, kommer erbjudande om deltagande att skickas till 
närliggande klubbar. 
 
Karl-Evert 
Försök inte lura mig – informationen är i slutfasen och endast två föreläsningar 
återstår för våren. Inför hösten kommer en ny föreläsningsomgång. 
 
7.  Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är torsdagen den 18 maj, kl 08.30 på Friskis & Svettis. 

 
8. Avslutning 
Ordföranden tackar deltagarna och förklarar mötet avslutat. 
 
 
Vid protokollet 
 
 
Lisbeth Nyström 
Sekreterare 
 
 
Justeras 
 
 
Karl-Evert Andersson 
Ordförande 


